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INTERPELACJA 

 
Szanowny Pani Prezydencie, 

 Zgłosili się do mnie pracownicy miejskich wodociągów zaniepokojeni faktem rezygnacji z ochrony 

zbiornika wody pitnej przy ulicy Złotoryjskiej 168 w Legnicy. Wg przedstawionych  informacji, Spółka 

zamierza zrezygnować z ochrony realizowanej przez jej pracowników na miejscu na rzecz instalacji 

monitoringu i usług zewnętrznej firmy ochroniarskiej. Rodzi to ich obawy o bezpieczeństwo wody pitnej 

dostarczanej naszym mieszkańcom. Proszę o odniesienie się do powyższych ustaleń. 

 
 

Z poważaniem, 
 
Jarosław Rabczenko 
 


